
Protokoll styrelsemöte Hummelstads vatten- och avloppsförening 
20230305 

 
Närvarande: Kåke Bäckmark, Carin Skoog, Bernt Johansson, Allan Halvarsson, Kent 

Mohlin, Anders Degerman, Anders Bäckmark 
 

1. Mötet öppnades 

2. Till justeringsman valdes Anders Degerman 

3. Dagordningen godkändes 

4. Föregående mötesprotokoll upplästes 

5. Bernt visade resultatrapport för 2022 och gick igenom ekonomin. Vi har fått 
ökade kostnader. Mötet beslutade att, på årsstämman föreslå en höjning av 
medlemsavgifterna med 500 kr per år för vattnet och 500 kr per år för 
avloppet. 
 

6. Vi hälsar följande nya medlemmar välkomna till föreningen: 
Love Persson, Solbacka 
Håkan & Kadriye Karlsson, Ekbacken 
Magnus & Ing-Marie Wirsén, Solliden 

 
7. Reningsverket fungerar bra. Skummar inte mycket. Grävning vid utloppet 

behöver göras (arbetsdagen). En ny pump har införskaffats.  
 

8. Vattenverket har haft ett elavbrott på grund av att en gammal kabel gick av. 
Det är lagat. Snart skall nya kemikalier köpas. Vattnet bör testas i år. 
 

9. Mötet beslutade att årsstämman ska hållas i fritidsgården söndagen den 9/4 
kl 15:00. Styrelsen träffas 14:45 
 

10. Inför årsmötet ska: kassan revideras (Bernt), årsrapport till kommunen 
skrivas (Kent), verksamhetsberättelse författas (Kåke), kallelse till 
medlemmar skickas (Bernt), lokal bokas (Kåke) samt semlor beställas och 
hämtas (Kåke) 
 

11. Styrelsens förslag till arbetsdagar är: söndagen den 20/5 kl 10:00 samt 
lördagen den 14/10 kl 10:00. 
 

12. På årsmötet skall en ny anläggningsskötare och en ny suppleant väljas 

13 Anders B försöker låna en grävare till arbetsdagen så att grävning vid 
utloppet kan göras då. 
 

14. Nästa möte blir stämman den 9/4 

15. Mötet avslutades 

  Sekreterare: Carin Skoog 
 
Justerare: Anders Degerman……………………………………… 



 


